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Interpelacja

W sprawie przejść dla pieszych przy ulicy Sienkiewicza oraz Pomologicznej

Uzasadnienie

W imieniu mieszkańców Skierniewic zwracam się z prośbą o zabezpieczenie przejść dla pieszych 
na ulicy Sienkiewicza (w pobliżu stacji PKP) oraz Pomologicznej (przy ZSZ nr 1)  w celu poprawy 
widoczności osób wkraczających na zebrę. Mieszkańcy skarżą się, że samochody są nagminnie 
zaparkowane praktycznie tuż przy zebrze, bez zachowania minimalnej obowiązkowej odległości. 
Utrudniona widoczność uniemożliwia właściwą reakcję kierowcy podjeżdżającego do pasów co 
może skutkować potrąceniem i spowodowaniem poważnych konsekwencji zdrowotnych. 
W związku z tym bardzo proszę o pochylenie się nad tym problemem, zwołanie wyjazdowej 
komisji bezpieczeństwa ruchu drogowego i zaproponowanie rozwiązań.. 
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